
Spørsmål til «Åpen spørretime» 

Kjønstadmarka felt 4 fra Ingrid E. Hildrum 

Hva er det økonomiske rasjonalet for god inntjening på K4? Da også sammenlignet med øvrige 
tomter som allerede ligger ute for salg på Nesset 

 


